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Zamolba za primanje na radno mjesto
Prema mojih dosadaÅ¡njim aktivnostima nadam se da sam odgovarajuÄ�a osoba za radno mjesto
u CRANet-u. DosadaÅ¡nje iskustvo u suradnji sa CARNetom i akademskom zajednicom uvjerilo me
je da bi upravo CARNet mogo biti odliÄ�na orgnanizacija u kojoj bih morao iskoristiti svoja znanja i
vjeÅ¡tine u implementaciji rjeÅ¡enja baziranih na Open Source tehnologijama, u korist akademske
zajednice.

Otvorenim tehnologijama poÄ�eo sam se baviti 1995. godine kada sam posao CARNet sistem
injÅ¾enjer na Fakultetu Organizacije i Informatike u VaraÅ¾dinu. Iako sam Linux upoznao neÅ¡to
prije toga, moje aktivno koriÅ¡tenje Unix operacijskih sustava, TCP/IP mreÅ¾a i Interneta poÄ�elo
je upravo s dolaskom Internet veze fakulteta prema Zagrebu.

Prvi zadatak kojeg sam se prihvatio bilo je administriranje Alpha posluÅ¾itelja kojeg je fakultet
dobio od CARNet-a. Kao dodatak njemu, instalirao sam jedan od prvih vatrozida u Hrvatskoj na
Linux raÄ�unalu, tako da sam u slijedeÄ�ih nekoliko godina imao prilike isprobati mnogo projekata
dostupnih na mreÅ¾i pod otvorenim licencama i implementirati razne zanimljive servise za potrebe
fakulteta, diplomirao iz podruÄ�ja mreÅ¾a i bio znanstveni novak i obavljao funkciju CARNet
sistem inÅ¾injera do 2000. godine.

U sijeÄ�nju 2000. godine zaposlio sam se u odjelu Informatike PLIVA Grupe kao sistem
administrator. Kako je moje formalno obrazovanje steÄ�eno na Fakultetu Organizacije i Informatike
projektant informacijskih sustava, 2003. godine prihvatio sam posao voÄ�enja malog tima koji je
implementirao sustav za upravljanjem znanjem za potrebe PLIVE. Odvajanjem odjela informatike u
posebnu tvrtku, 2005. godine postajem arhitekt sustava baziranih na otvorenom kodu u GBS-IT-ju.
U toj funkciji sudjelovao sam u implementaciji CARNetovog intraneta i portala za srednje Å¡kole.

U oÅ¾ujku 2007. godine prelazim u firmu Novalis i zapoÅ¡ljavam se kao arhitekt tehnoloÅ¡kog
projekta iz podruÄ�ja bioinformatike u suradnji sa Prehrambeno biotehnoloÅ¡kim fakultetom u
Zagrebu gdje sam odrÅ¾ao dva predavanja u sklopu kolegija bioinformatika o Linuxu i
programiranju u perlu.

Od 2001. godine bavim se izradom alata za pretraÅ¾ivanje i obradu bibliorafskih podataka u
suradnji sa KnjiÅ¾nicama Filozofskog Fakulteta u Zagrebu, za Ä�ije je potrebe sam razvio
programsku podrÅ¡ku pod GPL licencom koja se danas koristi u svojoj treÄ�oj verziji. Suradnja sa
bibliotekarskom zajednicom imala je za posljedicu da sam u akademskoj godini 2006/2007 izvodio
vjeÅ¾be iz baza podataka na Odjelu za knjiÅ¾niÄ�arstvo SveuÄ�iliÅ¡ta u Zadru.

SteÄ�ena znjanja uÅ¾ivam prenositi drugima, tako da sam od samog poÄ�etka poÄ�eo drÅ¾ati
prezentacije na fakultetu zaiteresiranim studentima, da bih tokom godima prisustvovao mnogim
konferencijama i dogaÄ�ajima kao predavaÄ�. Posljedica toga je Ä�lanstvo u nekoliko organizacija:



Hrvatskoj Udruzi Linux Korisnika, HrOpen udruzi, Razmjeni vjeÅ¡tina i Zagreb.pm grupi koja se bavi
perl programskim jezikom.

Iz svega navedenog, mislim da je upravo CARNet institucija u kojoj Ä�u dalje moÄ�i razvijati svoje
interese na obostranu dobrobit.
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